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Förslag till driftbudget 2021

Skattefinansierade verksamheter Budget 2021

Kommunfullmäktige

Kommunstyrelsen

                                                                     0

Kommunledningsförvaltningen                                                                    +   855
Tekniska kontoret +1 580
Samhällsbyggnadsförv, mark o fastighet             0
VMKF 0

Samhällsbyggnadsnämnden 0

Kultur- och folkhälsonämnden +2 450

Vård- och omsorgsnämnden +4 750

Utbildningsnämnden +2 700

Social- och arbetsmarknadsnämnden +3 300

Överförmyndarnämnden +265

Revisionen 0

Finans intresseföretag 0

Finansverksamhetsanknutna kostnader och intäkter 0

Summa, skattefinansierade verksamheter 15 900

Avgiftsfinansierade verksamheter 0

Drätselkontorets förslag att disponera + 25 200

Finansiellt resultatmål 0.6 %                                                                                                                             - 10 300
Besparingskrav på kommuledningsförvaltningen                                                                                            +   1 000
                                                           

Finansiering skattefinansierade verksamheter                                                                15 900

Vi föreslår en oförändrad kommunalskatt på 22,16 SEK                                                        



Förslag till investeringar 2021

 Skattefinansierade Centerpartiets förslag 

Kommunstyrelsen
Kommunledningsförvaltningen
Teknisk verksamhet 

825
47 100

Samhällsbyggnadsförvaltningen mark o 
fastigheter

13 650

Samhällsbyggnadsnämnden 3 250

Kultur- och folkhälsonämnden 20 900

Vård- och omsorgsnämnden 6 400

Utbildningsnämnden 5 550

Social- och arbetsmarknadsnämnden  

Västra Mälardalens Överförmyndarnämnd 

600

70

Investeringsreserv 15 000

Summa skattefinansierade investeringar 113 345

Investeringar 
Centerpartiet har lagt en motion angående upprustning av 
Hagens IP. Motionen är behandlad och en utredning är utlovad 
för att kunna ta ställning till event investering.  Eftersom 
utredningen fortfarande inte är genomförd så kan vi inte ta upp 
det som en särskild post i investeringsbudgeten utan får 
hanterna event äskande via investeringsreserven.
Samma sak gäller bandyplan. Det finns ingen färdig utredning 
när budgeten ska beslutas utan den får hanteras på samma sätt 
som Hagens IP.
Centerpartiet förslår också att vid varje investering som ska 
göras under 2021 ska respektive nämnd och förvaltning granska
nödvändigheten extra noga av varje tänkt investering innan den 
genomförs.


